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Jyväskylässä    26.1.2016 
 
 
KELJONKANKAAN KOULUYHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS   
 

1.  KOKOUKSEN AVAUS 

Susanna Majava julisti kokouksen avatuksi klo 17.36. 

Kokouspaikkana oli Keljonkankaan koulun opettajanhuone. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Kokous todettiin lailliseksi, mutta ei päätösvaltaiseksi. Kokouksessa olivat 
läsnä: 

Erja Aarnu 1A - 
Johanna Kainulainen 

1B, 3A 
- 

Susanna Riekkinen 
1C 

x 

Satu Kulve 1D - Matti Rautiainen 2C x Kaisa Hietala 2D - 

Hannele Laakso 3B x Elina Malinen 3B vj - Susanna Majava 3D x 

Taru Sironen 4A x Marja Maaniemi 4A vj - Ilona Lepistö 4B - 

Tuire Valtonen 4C x Päivi Moisio 5C, 2C - 
Tommi Tiippana 6A, 

4B vj 
x 

Päivi Uusikylä 4C, 6B - 
Kukka-Maaria Vassinen 

6C, 4B 
x   

Sanni Arvaja - Hanne Hämäläinen - Marja Hänninen-Helin - 

V= vierailija  vj= varajäsen 

 

3. KOKOUKSEN ASIALISTA 

Kokouksen asialista hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

4. EDELLISTEN KOKOUSTEN PÖYTÄKIRJOJEN VAHVISTAMINEN 

Pöytäkirjojen (121, 122) vahvistaminen siirretään seuraavaan kokoukseen.  
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5. KOULUTUS ELÄMÄÄN 

Huhtikuun 2015 kokouksessa oli päätetty, että tämän vuoden ”Koulutus elämään” 
jätettäisiin väliin oppilaspalautteen pohjalta. 

Vararehtori Anne Heino vahvisti sähköpostitse, että koulutuksen sisältö ei ole 
kehittynyt toiveiden mukaisesti. Koulun ehdotuksena on, että pidetään taukoa ja 
katsotaan parin kolmen vuoden päästä uudestaan.  

 

6. JYVÄSKYLÄN VANHEMPAINFOORUMIN JÄSENYYS 

 
Jyväskylän vanhempainfoorumi ry on Jyväskylän alueen päiväkotien, koulujen ja 
toisen asteen oppilaitosten vanhempainyhdistysten/-toimikuntien yhteistyöelin. 
 
Kokous ei ole päätösvaltainen jäsenyyden hakemiseksi.  
Ehdotetaan liittymistä ja selvitetään, löytyykö kiinnostuneita vanhempainfoorumin 
hallitukseen. Kiinnostuneita pyydetään ilmoittamaan asiasta hallituksen 
puheenjohtajille Kaisa Hietalalle ja Susanna Majavalle 10.2.2016 mennessä. 
 
https://peda.net/jyvaskyla/vanhempainfoorumi/tmjvrt/j 

 
 

7. HIETATIEN TURVALLISUUDEN PARANTAMINEN 

 
Keskusteltiin liikenneturvallisuudesta koulun ympäristössä. 
Aloite Hietatien turvallisuuden parantamiseksi siirretään päätettäväksi seuraavassa 
kokouksessa. 

 
 

8. MUUT ASIAT 

 Arpajaisten tuotto ja tilitys. 

Ehdotettiin, että päätös seuraavien kinkkuarpajaisten järjestämisestä 
tehdään jo keväällä 2016. Kaisa hoitaa arpojen tilityksen. 

 Oppilaskunnan stipendi 

Ehdotetaan, että myönnetään 500 EUR stipendi. Päätös siirretään 
seuraavaan kokoukseen. 

 Joulujuhlien piparit 

Joulujuhlien piparit ja mehut hankittiin joulukuussa. Kustannus: 172,47 
EUR. 

Tilin saldo tällä hetkellä 3118 EUR. 

https://peda.net/jyvaskyla/vanhempainfoorumi/tmjvrt/j
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 Keljonkankaan Sanomat 

Puhuttiin lehden muuttamisesta sähköiseen muotoon, koska painatus 
niin kallista. Lehden toimituksesta voisi vastata esimerkiksi kouluun 
perustettava kerho. Lehti voisi ilmestyä sähköisenä useammin, 
esimerkiksi 4 kertaa lukuvuoden aikana.  

Päätös siirretään seuraavaan kokoukseen. 

 

9. SEURAAVA KOKOUS 

To 25.2.2016 klo 17.30.  
 
 

10. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja Susanna päätti kokouksen klo 18.38. 

 
 

 

Pj Susanna Majava   Siht. Susanna Riekkinen 


